
Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse Bobrová č. 15/2024 

Zahájení zasedání: 24.6.2024 v 17:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost úřadu městyse   

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 k zápisu  

Omluveni: Ing. Pavel Žilka, Ing. Jiří Smažil, Jan Pokorný, Jiří Koloušek, Jaroslava Straková, Miloš Srnský 

Nepřítomni: ---  

Hosté: viz příloha č. 2 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila stostarostka Zdeňka Smažilová a přivítala všechny přítomné. Dle článku 12, bod 

7, jednacího řádu ze dne 22.12.2022 bude průběh jednání i zvukově  monitorován. Jednání bylo řádně svoláno          

a zveřejněno na obou úředních deskách od 16.6.2024 dosud.    

Přítomno je celkem 9 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Zápis z minulého zasedání byl vyhotoven, podepsán ověřovateli zápisu, nebyla proti němu vznesena připomínka 

a je uložen na úřadu městyse.  Zápis s usnesením byl zveřejněn na webových stránkách městyse. Materiály, které 

jsou předmětem dnešního jednání, byly zaslány všem zastupitelům předem na jejich  e-mailové adresy. Současně 

jsem požádala zastupitele aby dotazy které je nutné vyhledat v účetnictví, zasílali předem. V materiálech byla 

zaslaná i metodika účtování RCH a úroků z termínovaných vkladů, dále přehled příjmů a výdajů za roky 2022        

a 2023, ani k tomuto nebyl zaslán žádný dotaz.  

 

 Program 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu (včetně doplněných bodů) 

4. Územní plán – změna  

5. Záměr č.5/2024 - schválení 

6. Záměr č.6/2024 – schválení  

7. Záměr č.7/2024 – schválení Smlouva o sml.budoucí Břečkovi  

8. Zvýšení limitu pro schvalování rozpočtových opatření  

9. Rozpočtové opatření č. 6/2024 

10. Žádost o odkup pozemku  

11. Žádost o poskytnutí příspěvku (TJ Sokol Bobrová, Domácí hospic)  

12. Cenová nabídka Silpra (oprava komunikací) 

13.  Informace oprava topení v MŠ (poptávka dodavatele prací)  

14. Studie modernizace telekomunikační infrastruktury 

15. Informace o investičních záměrech 

         a. Dílna a sklad  

         b. Oprava střechy č.p. 150 



         c. Stavba enviromentální učebny  

         d. Oprava zázemí hasičské zbrojnice 

          c. Veřejné osvětlení  

          d. Aktualizace povodňového plánu  

          e) elektroinstalace MŠ  

16. Diskuse k projednaným bodům 

17. Závěr 

 

1. Zahájení - Paní starostka přivítala přítomné zastupitele i hosty  

 

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a komise návrhové 

- Mgr. Limlová Radka – zapisovatel 

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Radku Limlovou jako zapisovatele 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0  

- Leoš Mikišek, Ing. Jiří Šindler – ověřovatelé zápisu 

Usnesení: ZM schvaluje Leoše Mikiška a Ing. Jiřího Šindlera jako ověřovatele zápisu 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

- Dostálová Jana, Zdeněk Smažil – komise návrhová 

Usnesení: ZM schvaluje Janu Dostálovou a Zdeňka Smažila jako komisi návrhovou 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

 

3. Schválení programu: pí starostka navrhuje doplnění těchto bodů:  

- Veřejné osvětlení na Šibínku 

- Aktualizace povodňového plánu  

- Elektroinstalace MŠ – výběrové řízení 

a dotázala se zda má ještě někdo nějaký bod k doplnění  

Návrh: Schválit program jednání včetně doplněných bodů 

Usnesení: ZM schvaluje program zasedání zastupitelstva včetně doplněných bodů 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

Všichni zastupitelé také obdrželi v materiálech zápisy z rady 

Zastupitelé berou informace z rady na vědomí 

 

4. Územní plán – změna ÚP Bobrová se řeší již od roku 2018. Na minulém zasedání zastupitelstva bylo 

schváleno pořízení „Změny č. 2 ÚP Bobrová“  zkráceným postupem dle § 55a zákona č. 183/2006 Sb., o 

územním plánování a stavebním řádu. (zkrácený postup pořízení změny ÚP je možný pouze do 30. 6. 

2024). Pořizovatelem je MěÚ Nové Město na Moravě, určený zastupitel je pí Dostálová.   



Městský úřad Nové Město na Moravě, odbor stavební a životního prostředí (dále jen pořizovatel"), jako 

úřad územního plánování příslušný podle § 6 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 

řádu (stavební zákon), ve spojení s § 334a zákona č. 283/2021 Sb. Stavební zákon, ve znění pozdějších 

předpisů, na základě rozhodnutí zastupitelstva městyse o pořízení Změny č. 2 Územního plánu Bobrová, v 

souladu s § 55a odst. 1 stavebního zákona předkládá upravený obsah Změny č. 2 Územního plánu Bobrová 

ke schválení do zastupitelstva městyse. 

Pořizovatel vyhotovil úpravu návrhu Obsahu Změny č. 2 ÚP Bobrová a zajistil dle § 55a odst. 2 

stanovisko krajského úřadu jako příslušného úřadu k navrhovanému obsahu změny územního plánu, ve 

kterém i s přihlédnutím ke stanovisku orgánu ochrany přírody podle písmene d) uvede, zda má být návrh 

změny posuzován z hlediska vlivů na životní prostředí, případně stanoví podrobnější požadavky podle §10i 

zákona o posuzování vlivů na životní prostředí. 

Upravený návrh obsahu Změny č. 2 ÚP Bobrová s příslušnými stanovisky je přílohou. 

Návrh: schválit obsah Změny č. II Územního plánu 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje obsah Změny č. II Územního plánu  

 Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

Zastupitelstvo by mělo rozhodnout o projekční firmě, která by změnu ÚP zpracovala. Dlouhodobě městysu 

zpracovává ÚP Studio P Žďár nad Sázavou a nyní v našem regionu  ještě působí GIS projekt 

Třebíč.                                                                                                                                                           

Návrh: schválit oslovení firmy Studio P na zpracování Změny č.II Územního plánu 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje oslovení firmy Studio P na zpracování Změny č.II Územního 

plánu 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

Zastupitelstvo by také mělo rozhodnout o zpoplatnění žádostí o změnu ÚP, např. naše jedna sousední 

obec vybírá za žádost 10 tisíc Kč, 5 tisíc Kč vrací v případě že žadateli nebylo vyhověno. Protože dosud 

nejsou žádná pravidla tak navrhuji, aby byla stanovena pevná částka která bude žadatelům vyfakturována. 

Výše poplatku bude stanovena dle skutečných nákladů. 

Návrh: schválit zpoplatnění žádosti o změnu ÚP dle skutečných nákladů 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje zpoplatnění žádosti o změnu ÚP dle skutečných nákladů 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

5. Záměr č.5/2024 – pronájem pozemku část parcely č.350, ostatní plocha, k.ú. Dolní Bobrová, výměra 

30m/2, žádost podal Luboš Prostřední z důvodu potřeby parkování nákladního automobilu. Záměr byl 



zveřejněný na obou úředních deskách od 10. 4. 2024 dosud. K záměru nebyly doručeny žádné námitky či 

připomínky. Nájem dle platného ceníku, tj. 150 Kč/rok 2024. 

Návrh: schválit záměr č.5/2024, panu Lubošovi Prostřednímu, pronájem části pozemku par.č.350, ostatní 

plocha, výměra 30 m/2 na dobu neurčitou, nájem dle platného ceníku, tj. 150 Kč/rok 2024. 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje záměr č.5/2024, panu Lubošovi Prostřednímu, pronájem části 

pozemku par.č.350, ostatní plocha, výměra 30 m/2 na dobu neurčitou, nájem dle platného ceníku, tj. 150 

Kč/rok 2024. 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

6. Záměr č.6/2024 – zemědělský pacht pozemku parcela č.330, trvalý travní porost, k.ú. Horní  Bobrová, 

výměra 2791 m/2,   žádost podal Antonín Štarha z důvodu využití pozemku k zemědělským účelům. Záměr 

byl zveřejněný na obou úředních deskách od 2. 5. 2024 dosud. K záměru nebyly doručeny žádné námitky či 

připomínky.  

Návrh: schválit záměr č.6/2024 zemědělský pacht pozemku par.č.330, trvalý travní porost, k.ú. Horní 

Bobrová panu Antonínu Štarhovi, výměra 2791 m/2 na dobu neurčitou, pachtovné 3000 Kč za ha,  

tj. 838 Kč/rok 2024. 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje záměr č.6/2024 zemědělský pacht pozemku par.č.330, trvalý travní 

porost, k.ú. Horní Bobrová panu Antonínu Štarhovi, výměra 2791 m/2 na dobu neurčitou, pachtovné 

3000 Kč za ha,  tj. 838 Kč/rok 2024. 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

         

7. Záměr č.7/2024 –smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. NM-001030088929, jedná se o 

akci „Bobrová přípojka NN, par.č. 527 Břečkovi“.  Jedná se o uložení přípojky elektrické energie na parcele 

číslo 2094 a 540 k.ú. Dolní Bobrová k novostavbě RD na parcele 530. Záměr byl zveřejněný na obou 

úředních deskách od 31.5.2024 dosud. K záměru nebyly doručeny žádné námitky či připomínky.  

Návrh: schválit záměr č.7/2024 uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje záměr č.7/2024 uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene č. NM-001030088929, u akce „Bobrová přípojka NN, par.č. 527 Břečkovi“  

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0 

  

8. Zvýšení limitu pro rozpočtové opatření – rada má kompetenci schvalovat rozpočtové opatření ve výši  

300 tisíc Kč, v obcích, kde není rada rozhoduje o rozpočtovém opatření pouze starosta a také do daného 

limitu. Například starosta jedné malé obce  má kompetence až do 1 mil. Kč, např. starosta sousední obce 

600 tisíc Kč.  

Návrh: schválit limit výše rozpočtových opatření na 500 tisíc Kč pro radu s platností od 1.7.2024.  



Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje limit výše rozpočtových opatření na 500 tisíc Kč pro radu městyse 

Bobrová. 

Hlasování: PRO 8 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (Kašpárek) 

 

9. Rozpočtové opatření č. 6/2024 – návrh rozpočtového opatření byl zaslán zastupitelům v materiálech P=V= 

4,6 mil. Kč. Jedná se o navýšení rozpočtovaných nákladů již schválených investičních akcí. 

     Návrh: schválit rozpočtové opatření č. 6/2024 

     Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2024 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

10.  Žádost o prodej části pozemku par.č. 2040, k.ú. Horní Bobrová -  žádost podal Ing. Hlaváček, majitel 

chaty č. 8. Svoji žádost odůvodňuje tím, že momentálně nemá k chatě žádný přístup a s majitelem sousední 

nemovitosti není možné se dohodnout.  Žádá o odkup pruhu 4-5 m širokého, délka 39 m, což odpovídá 155 

m/2, případně 194 m/2.   

Návrh: Pozvat pana Hlaváčka na zasedání rady městyse a projednat detaily. 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje pozvat pana Hlaváčka na zasedání rady městyse k projednání 

detailů. 

Hlasování: PRO 8 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

11. Žádost o poskytnutí příspěvku – žádost opětovně zaslal TJ Sokol na tenisový turnaj. Navrhuji, aby rada 

vypracovala pravidla pro poskytování darů a příspěvků pro místní zájmové organizace dle kterých se bude 

postupovat. Například městys Křižanov poskytuje dary jen ve výši 5 tisíc Kč a žádat se může 1x ročně. 

Pokud budeme dary a příspěvky poskytovat takto musí potom i finanční výbor v rozpočtu vyčlenit 

dostatečnou částku, dalším rizikem je, že takovéto poskytování může být v rozporu s péčí řádného 

hospodáře, což přináší riziko pro všechny zastupitele. Podporovat by se měla  práce s mládeží, dříve byly 

podporovány např. nákupy dresů, míčů, sítí do branek apod.. Spolky musí hledat finanční podporu i jinde, 

např. u podnikatelských subjektů apod..                                                                                                                          

Návrh: Prozatím příspěvky neposkytovat a pověřit radu městyse ve spolupráci s FV na vypracování 

pravidel čerpání příspěvků pro místní zájmové organizace do příštího zasedání ZM 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje prozatím příspěvky neposkytovat a pověřuje radu městyse ve 

spolupráci s FV k vypracování pravidel čerpání příspěvků pro místní zájmové organizace do příštího 

zasedání ZM 

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

     Dále žádost Domácího hospice Vysočina na nákup nového vozidla. Za určitou částku bude na nové  

     auto vylepen znak městyse Bobrová jako sponzora automobilu. Čím větší částka bude, tím viditelnější   

     a větší bude znak. 



 

     Návrh paní Dostálové: Přispět na nákup automobilu pro Domáci hospic Vysočina částku 48 000 Kč   

     (varianta D, znak na boční straně auta) 

     Usnesení zastupitelstva: ZM neschvaluje příspěvek na nákup automobilu pro Domácí hospic   

     Vysočina v hodnotě 48 000 Kč (varianta D, znak na boční straně auta). 

Hlasování: PRO 6 PROTI 1 (Mikišek) ZRDŽEL SE 2 (Kašpárek, Starý)  

 

     Návrh pana Strnada: Přispět na nákup automobilu pro Domácí hospic Vysočina částku 35 000 Kč     

     (varianta E, znak nad čelním sklem) 

     Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje příspěvek na nákup automobilu pro Domácí hospic Vysočina     

      v hodnotě 35 000 Kč (varianta E, znak nad čelním sklem). 

Hlasování: PRO 8 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (Smažil Z.)  

 

12.  Cenová nabídka Silpra – na minulém zasedání byly předloženy dvě nabídky na opravu cesty 

v Kapličkách a cesty ke hřišti. Cesta v Kapličkách, cena  cca 495 tisíc Kč bez DPH a musí se dořešit 

odvodnění. Většina zastupitelů se vyjádřila že by bylo dobré mít i cestu ke hřišti s asfaltovým kobercem, 

cena  860 000,- bez DPH. P Sýs, který nabídku dělal tuto verzi nedoporučuje z několika důvodů: 

nedostatečný podklad, nedořešený odvod vody (není kanalizace), sklony apod.. 

 

Návrh:  Pověřit pana zastupitele Zdeňka Smažila, aby zjistil další nabídky možností oprav, které by sdělil 

na dalším zasedání ZM a z tohoto důvodu odložit bod č. 12 Cenová nabídka Silpra na příští zasedání ZM. 

Usnesení zastupitelstva: ZM schvaluje pověření pana zastupitele Zdenka Smažila, aby zjistil další 

nabídky možností oprav, které by sdělil na dalším zasedání ZM a z tohoto důvodu schvaluje odložení 

bodu č. 12 Cenová nabídka Silpra na příští zasedání ZM. 

                                                                      Hlasování: PRO 8 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (Smažil Z.) 

 

13. MŠ oprava elektroinstalace – paní ředitelka doručila projekt ve finální podobě, celková cena za 

opravu elektrioinstalace slaboproud činí  583 tisíc Kč bez DPH, na silnoproud ještě není rozpočet, ale cena se 

předpokládá cca 1 681 tisíc Kč. Během prázdnin by se mělo vyhlásit výběrové řízení na dodavatele prací 

s termínem realizace červenec-srpen 2025.                                                                                                                  

Návrh: Pověřit  radu městyse Bobrová výběrem dodavatele prací oprava elektroinstalace v budově MŠ – 

silnoproud a slaboproud, zjistit možnosti dotací na tento projekt a oslovit paní Lopaurovou na organizaci 

výběrového řízení 

Usnesení zastupitelstva: ZM pověřuje radu městyse Bobrová výběrem dodavatele prací Oprava 

elektroinstalace v budově MŠ – silnoproud a slaboproud, zjistit možnosti dotací na tento projekt a oslovit 

paní Lopaurovou na organizaci výběrového řízení 



Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

                                                                                                                                         

MŠ výměna plynových kotlů -další opravou, která musí proběhnout v budově MŠ během prázdnin 2024, 

respektive července,  je výměna kotlů, rozpočet díla 926 tisíc bez DPH (1 120 tisíc Kč s DPH). Projekt měl 

být doručený minulý čtvrtek, doručený byl o týden později. Oslovila jsem několik firem s dotazem zda mají 

kapacitu a zda je to v jejích možnostech v takto krátké době opravy provést. Většina firem odmítla oslovení 

z důvodu již nasmlouvaných zakázek až do konce roku,  ale dvě firmy souhlasily s oslovením. Poptat firmy 

je možné až po obdržení projektu.                                                                                                                      

Návrh: pověřit radu městyse výběrem dodavatele prací na výměnu kotlů v budově MŠ  

Usnesení zastupitelstva: ZM pověřuje  radu městyse výběrem dodavatele prací na výměnu kotlů v budově 

MŠ  

Hlasování: PRO 9 PROTI 0 ZRDŽEL SE 0  

 

Oprava mřížek – prosím hasiče, aby se dohodli na nějakém termínu, pan Lhotský s plošinu by přijel 

kterýkoliv den, mimo víkendů.   

Vzhledem k tomu, že se letos také bude v MŠ čistit fasáda, tak by měly všechny práce na sebe navazovat.  

Poptat firmu DEK na vysokozdvižnou plošinu – Poptá Leoš Mikišek 

     

14. Studie modernizace telekomunikační infrastruktury – Cetin. Navštívil nás zástupce  

firmy Cetin, záznam z jednání a „Studii“ obdrželi všichni zastupitelé v materiálech. Zástupce firmy 

představil záměr připojení domácností a firem na optickou síť Cetin. Pokud bude zastupitelstvo souhlasit, 

tak nechají vypracovat projektovou dokumentaci, kde bude vedení tras upřesněno, maximálně využijí 

stávjící vedení na kterých již mají břemeno, další břemena by sjednali za celkovou částku 3000 Kč. 

Garantují princip otevřené sítě (možnost vybrat si z 20-ti operátorů). Záznam z jednání a „Studie“ budou 

přílohou zápisu.   

Návrh: Schválit předložený záměr společnosti CETIN uskutečnit na území městyse Bobrová výstavbu 

optické sítě umístěním podzemního či nadzemního vedení, jednorázově či po jednotlivých etapách. 

Zastupitelstvo městyse Bobrová schvaluje, že součet jednorázových úplat, které společnost CETIN bude dle 

smluv o zřízení služebnosti nebo smluv o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti povinna zaplatit městysu 

za zřízení služebností k nemovitým věcem ve vlastnictví městyse pro zajištění práv společnosti CETIN 

užívat nemovité věci ve vlastnictví městyse Bobrová k umístnění a provozování podzemního či nadzemního 

vedení nebude vyšší než 3 000 Kč. 

Usnesení zastupitelstva: Zastupitelstvo městyse Bobrová schvaluje předložený záměr společnosti CETIN 

uskutečnit na území městyse Bobrová výstavbu optické sítě umístěním podzemního či nadzemního vedení, 

jednorázově či po jednotlivých etapách. Zastupitelstvo městyse Bobrová schvaluje, že součet 

jednorázových úplat, které společnost CETIN bude dle smluv o zřízení služebnosti nebo smluv o budoucí 

smlouvě o zřízení služebnosti povinna zaplatit městysu za zřízení služebností k nemovitým věcem ve 



vlastnictví městyse pro zajištění práv společnosti CETIN užívat nemovité věci ve vlastnictví městyse 

Bobrová k umístnění a provozování podzemního či nadzemního vedení nebude vyšší než 3 000 Kč. 

Hlasování: PRO 8 PROTI 0 ZRDŽEL SE 1 (Starý)  

 

     ZM pověřuje starostku jednáním s firmou Cetin ohledně trasy nového vedení  optické sítě  

     v komunikacích, které se plánují opravovat – tj. Kapličky a cesta ke hřišti.   

 

15. Informace o investičních akcích:  

 

Dílna a sklad – dodavatel prací Firma Stylstav s. r. o. , cena díla  s DPH 5 084 541 Kč. Práce zatím 

pokračují bezproblémově, řeší se jen menší změny, tento týden se stavěly obvodové zdi. Vyfakturováno 

je k 31.5.2024 celkem 753 tisíc Kč.    

 

Oprava střechy č.150 – dodavatel prací  GMJ spol. s. r. o., cena díla je s DPH 949 128,51 Kč. 

Realizace srpen – září 2024,  opravit by se měla i budova, která na čp.150 navauje (bývalá prádelna), 

střecha bude opravena v režii nájemníka p. Mičky, zbývá osadit okapy. Sousedka pí Hauslerová 

upozornila na špatný stav omítky a podmáčení budovy (budova stojí na hranici). Rada městyse požádala 

p. Mikiška, který se domluvil s pí Dostálovou (v sobotu dne 29. 6. 2024 zjistí stav objektu a podají 

zprávu o stavu) aby stav kolny od Hauslerových prověřil.  

  

           Stavba enviromentální učebny u ZŠ Bobrová – žádost o dotaci byla podána na IROP a projekt  byl   

          podpořen, tak dle požadavků IROP byla žádost finalizována, následně jsme byli vyzváni k vysvětlení a  

         dořešení bezbariérového přístupu, návrh bezbariérového přístupu zpracuje ing. Charvátová.  Nezpůsobilé  

         výdaje jsou bohužel všechny venkovní úpravy                                                                                                                 

          Nyní tedy výdaje na experimentální učebnu vycházejí takto:  

         Celkové způsobilé výdaje - 2 484 172,81 Kč, výše dotace bude 2 359 964,16 Kč (dotace je 95% ze  

         způsobilých výdajů), nezpůsobilé výdaje 755 018,19 Kč. Ale tato čísla se ještě změní po soutěži a  

         uzavření smlouvy o dílo. Tento týden budeme mít podklady a musíme výběrové řízení do konce června  

         vyhlásit, měli bychom navrhnout firmy, které budeme obesílat. Výběrové řízení bude organizovat Ing.  

          Lopaurová.   

          Pověřit radu zjištěním dostupných firem na realizaci projektu enviroměntální učebny, poptat se             

          projektanta které firmy realizují obdobné projekty   

 

         Oprava zázemí hasičské zbrojnice – dodavatel prací pan Ivoš Melichar, Bobrová, cena díla včetně DPH 

         1 776 423,- Kč, termín realizace 1.9.2024 – v návaznosti na přidělení dotace – termín dokončení  

         30.5.2025. Žádost byla finalizována a bude čekat na přidělení dotace. Opraveno bude sociální zázemí a  



          elektroinstalace.  

 

          Veřejné osvětlení v části Šibínek – opakovaně se řeší nefunkční veřejné osvětlení na Šibínku,  

          vypadávání jističe zřejmě způsobuje nějaký problém v podzemním veden. Servisní firma navrhuje  

          každou větev osadit jističem, aby se ukázalo, kde je porucha. Také apeluji na zastupitele z části Šibínku,  

         aby při zjištění nefunkčnosti VO zavolali, nebo alespoň napsali SMS, často se zde občané zlobí, že světlo  

          nesvítí 14 dnů, ale poruchu nikdo neohlásí. Rozsah opravy a cenu není v tuto chvíli možné bohužel určit.  

         Zastupitelé by měli rozhodnout jak se bude postupovat, protože pokud se na všechny větve neosadí jističe,  

         nezjistí se příčina,  osazení vyžaduje nějaké finanční náklady, abychom se nedostali do problémů, že tyto  

         výdaje nikdo neschválil. 

          V příštím roce by se v rozpočtu mělo počítat s rekonstrukcí části vedení VO. Dotace na VO jsou  

          pouze na výměnu lamp, nikoliv na vedení.  

 

        Aktulizace povodňového plánu -   téměř po 5-ti letech se provádí aktualizace  povodňového plánu, zákon   

         nám ukládá mít povodńový plán aktualizovaný, je to pro případ vzniku nějakých mimořádných situací.  

        Aktualizovaný digitální plán naleznete na internetové adrese: www.edpp.cz/dpp/bobrova, p Pokorný bude   

         požádán, aby plán aktualizoval i na stránkách městyse. Některé starší kontakty byly vyměněny, nově byl  

         přidán kontakt na pana Sedláka a Ing. Šindlera, kteří jsou v blízkosti povodí. Velkou část povodňové  

         komise a hlásné hlídkové služby zajišťují členové SDH Bobrová, kteří jsou stejně v  očekávaných  

         mimořádných situacíc v pohotovosti.  

         Letos také končí 5-ti leté období udržitelnosti projektu „protipovodňové opatření Bobrová“, dostali jsme  

         výzvu k zaslání závěrečné monitorovací zprávy. Z tohoto projektu byl vybudován bezdrátový rozhlas,  

         srážkoměr a hladinoměr napojený na  ČHMU a tento „Povodňový plán městyse Bobrová“ i v digitální  

         podobě.   

         

 P. Starý vznesl dotazy, které se netýkají projednávaných bodů  

 Zastupitelé požádali pí starosku o průběžné informace co se aktuálně opravuje a děje v obci. 

 

 

        

 Bobrová dne 02. 07. 2024 

        Zapsala: Mgr. Radka Limlová    

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Leoš Mikišek        

 

Ing. Jiří Šindler 

 

http://www.edpp.cz/dpp/bobrova


 

 

 

 


